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Pan 

ARTUR WIŚNIEWSKI  

Radny Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 22 października 

2020 r. w sprawie wynagrodzeń w Żłobku Miejskim informuję, że wprowadzenie stanu epidemii w kraju 

spowodowało zdecydowanie niższe wpływy do budżetu Miasta.  

Sytuacja finansowa Miasta Koszalina uległa pogorszeniu. Realizowane są tylko wydatki niezbędne 

do zapewnienia ciągłości działania Miasta. Jednakże chcę poinformować, że na bieżąco dokonywana jest 

analiza sytuacji finansowej Miasta pod kątem planowanych przyszłych wydatków.  

Sprawa wynagrodzeń dotyczy pracowników wszystkich jednostek organizacyjnych Miasta oraz 

instytucji kultury. Doceniam zaangażowanie pracowników Żłobków Miejskich, szczególnie w tak trudnym 

dla nas wszystkich czasie, jednakże z uwagi na trudności budżetowe związane z pandemią COVID - 19 

w chwili obecnej nie planuje się zmian w wynagradzaniu pracowników oraz spotkania z Radą Zakładową 

w tej sprawie. 

 

 

 wz. PREZYDENTA MIASTA  

  ZASTĘPCA PREZYDENTA   

        Przemysław Krzyżanowski  

 


